



IKLAN JAWATAN KOSONG DI MARINA PUTRAJAYA SDN. BHD. (MPSB)
(diuruskan sepenuhnya oleh Anak Syarikat Perbadanan Putrajaya (PPj))

Bagi memenuhi aspirasi untuk menjadi produk pelancongan yang terbaik di Putrajaya, Marina Putrajaya Sdn. Bhd. (Anak Syarikat Perbadanan Putrajaya (PPj) yang menguruskan Cruise Tasik Putrajaya, Marina Putrajaya dan *Lake Recreation Center*), sedang mencari calon-calon yang kreatif dan berinovasi untuk mengisi kekosongan jawatan dengan syarat dan kelayakan seperti berikut:

JAWATAN	SYARAT/KELAYAKAN
<p>1. PENGAWAL KESELAMATAN</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> Minimum RM 1,305.00</p> <p><u>Taraf:</u> Tetap/Kontrak</p>	<p>Bidang Tugas</p> <ul style="list-style-type: none"> Membantu urusan yang berkaitan dengan kawalan keselamatan pengoperasian dan aset Cruise Tasik Putrajaya. Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> Sekurang-kurangnya Sijil Pelajaran Malaysia. <p>Pengalaman</p> <ul style="list-style-type: none"> Sekurang-kurangnya 1 tahun dalam bidang pengawalan keselamatan. Bekas askar atau tentera juga digalakkan memohon <p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> Mempunyai kemahiran berkomunikasi yang baik. Fasih bertutur dalam Bahasa Melayu. Boleh memandu dan mempunyai kenderaan sendiri (kereta atau motorsikal).
<p>2. PEMANDU SYARIKAT</p> <p><u>Gaji & Elaun:</u> RM1525.00</p> <p><u>Taraf:</u> Kontrak</p>	<p>Bidang Tugas</p> <ul style="list-style-type: none"> Selaku pemandu kepada Ketua Pegawai Eksekutif dan pekerja-pekerja MPSB atas urusan kerja. Bertanggungjawab diatas kenderaan yang dibawa termasuk kebersihan

	<p>(memastikan kereta dibasuh dan sentiasa berada dalam keadaan bersih) dan penyelenggaraan kereta (termasuk memastikan kereta diselenggara dan dibaiki pada masanya.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Melaksanakan tugas-tugas lain seperti yang diarahkan dari semasa ke semasa. <p>Kelayakan</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sekurang-kurangnya lulus dalam Sijil Pelajaran Malaysia atau • Mempunyai lesen memandu yang sah <p>Syarat-Syarat Lain</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai kemahiran berkomunikasi yang baik. • Mahir akan keadaan jalan sekitar Lembah Klang, Kuala Lumpur dan Putrajaya • Berpengalaman dalam penyelenggaraan kenderaan.
--	---

Sekiranya anda memiliki kriteria-kriteria yang kami cari dan bersedia untuk bekerja dengan penuh dedikasi ke arah merealisasikan aspirasi kami, sila hantarkan *resume* anda ke hr@cruisetasikputrajaya.com dengan menyatakan jawatan yang dipohon di bahagian subjek e-mel. Hanya calon-calon yang disenarai pendek akan dihubungi.

Tarikh Tutup Permohonan: 31 Julai 2015